



فَجِيَابَةُ سِتِيَا وَسَهَا كَرَا جَان تَرَعَنَّانُو

PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN TERENGGANU

(Khidmat Pengurusan)
Tingkat 15, Wisma Darul Iman,
20503 Kuala Terengganu,
Terengganu.

Telefon : 09-600 6000
Faks : 09-625 1990
Laman Web : www.terengganu.gov.my
E-mel : kpsuktr@terengganu.gov.my

SUK.TR.(S) 027/5 Jld.5 – (18)
24 Zulhijjah 1443H
24 Julai 2022

Ketua-Ketua Jabatan Negeri
Ketua-Ketua Jabatan Persekutuan
Ketua-Ketua Setiausaha Kementerian
Ketua-Ketua Badan Berkanun
Pusat-Pusat Pengajian Tinggi
Syarikat-Syarikat Swasta
Badan-Badan Politik
Badan-Badan NGO Negeri/Persekutuan

Tuan,

CADANGAN PENCALONAN BAGI ANUGERAH DARJAH KEBESARAN, BINTANG DAN PINGAT TAHUN 2023 BAGI NEGERI TERENGGANU DARUL IMAN

Dengan segala hormatnya saya merujuk kepada perkara di atas.

2. Dimaklumkan bahawa tuan adalah dipohon **mengemukakan pencalonan** bagi mana-mana pegawai/kakitangan jabatan dan orang perseorangan untuk dipertimbangkan bagi Anugerah Bintang/Pingat Kebesaran Negeri Terengganu Darul Iman sempena Sambutan Ulang Tahun Yang Ke 61 Hari Keputeraan Kebawah Duli Yang Maha Mulia Sultan Terengganu pada **26 April 2023**.
3. Sila layari **sukpengurusan.terengganu.gov.my** dan klik **"MUAT TURUN"** untuk mendapatkan syarat-syarat pencalonan, borang dan lampiran.
4. Semua pencalonan hendaklah sampai ke Pentadbiran ini pada atau sebelum **31 Disember 2022** di alamat sebagaimana berikut:-

YBM Setiausaha Kerajaan Negeri,
Pejabat Setiausaha Kerajaan Negeri Terengganu,
Tingkat 15, Wisma Darul Iman,
20503 KUALA TERENGGANU.
(U.P. Unit Sulit)

Sekian, terima kasih.

"TERENGGANU MAJU, BERKAT, SEJAHTERA"
"WAWASAN KEMAKMURAN BERSAMA 2030"
"BERKHIDMAT UNTUK NEGARA"

Saya yang menjalankan amanah,

(HAJI ANUAR BIN AWANG)

Timbalan Setiausaha Kerajaan (Pengurusan)
b.p. Setiausaha Kerajaan
Terengganu.

Pencalonan Anugerah
Unit Sulit 09-6276517

"KESEMPURNAAN KERJA TANGGUNGJAWAB KAMI"



**SYARAT-SYARAT DAN CARA MENGISI
BORANG PENCALONAN BINTANG / PINGAT NEGERI TERENGGANU**

- 1 Seseorang calon yang dicadangkan untuk sesuatu Bintang / Pingat Kebesaran Negeri hendaklah terdiri daripada mereka yang telah memberi perkhidmatan cemerlang kepada Negeri Terengganu khasnya dan masyarakat berdasarkan taraf jawatan serta tempoh perkhidmatan dengan Kerajaan Negeri Terengganu.
- 2 Pemilihan seseorang calon yang bergiat cergas dalam pertubuhan-pertubuhan profesional, kebajikan, sukarela, sukan, sosial, agama dan lain-lain hendaklah berasaskan kepada tahap sumbangan masing-masing kepada Negeri, Masyarakat dan Negara.
- 3 Seseorang yang dicalonkan hendaklah mempunyai rekod perkhidmatan yang bersih. Permohonan tapisan keutuhan kepada **Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia (S.P.R.M.)** dan tapisan jenayah kepada **Polis DiRaja Malaysia (P.D.R.M.)** hendaklah diuruskan oleh pihak Kementerian atau Ibu Pejabat jabatan masing-masing dan hendaklah dikembalikan bersama borang pencalonan.
- 4 Seseorang yang pernah menolak tawaran kurniaan sebelumnya tidak dibenarkan untuk dicalonkan semula.
- 5 Ketua jabatan / pencalon yang membuat pencalonan hendaklah memastikan bahawa calon berkenaan tidak dicalonkan untuk anugerah Bintang / Pingat Kebesaran yang telah diterima.
- 6 Bintang / Pingat yang dicadangkan hendaklah bersesuaian dengan jawatan sebagaimana yang diterangkan dalam garis panduan di **LAMPIRAN 1**.
- 7 Bagi memudahkan Pentadbiran ini membuat keputusan, semua cadangan pencalonan hendaklah menggunakan borang pencalonan mengikut kategori pencalonan sebagaimana berikut:-

BORANG 'A' : Bagi pencalonan Anggota Perkhidmatan Awam, Badan Berkanun dan Pihak Berkuasa Tempatan / Swasta Negeri Terengganu Darul Iman.
BORANG 'B' : Bagi pencalonan Anggota Perkhidmatan Awam dan Badan Berkanun / Swasta Persekutuan.
BORANG 'C' : Bagi pencalonan Orang Awam, Pertubuhan-Pertubuhan Sukarela / Politik / Sukan dan lain-lain yang bukan anggota perkhidmatan awam / badan berkanun / swasta.
- 8 Bagi Borang 'A' dan 'C' hendaklah dihantar terus ke Pejabat Setiausaha Kerajaan Negeri Terengganu dalam (1) salinan. Manakala untuk Borang 'B', pencalonan hendaklah dikemukakan melalui Kementerian masing-masing dalam (1) salinan serta perlu mendapat sokongan Ketua Setiausaha Kementerian terlebih dahulu. Pencalonan yang tidak dihantar melalui Kementerian TIDAK akan dipertimbangkan.
- 9 Bagi anggota perkhidmatan awam / badan berkanun negeri dan persekutuan yang dicalonkan melalui persatuan sukan, badan pertubuhan sukarela / politik hendaklah terlebih dahulu mendapat sokongan ketua jabatan masing-masing dan hendaklah menggunakan Borang 'A' (bagi pencalonan negeri) atau Borang 'B' (bagi pencalonan persekutuan). Borang 'C' adalah tidak dibenarkan.
- 10 Disamping borang-borang pencalonan, ketua jabatan / pencalon hendaklah menyediakan senarai nama-nama calon yang dikemukakan mengikut merit dengan mengisi **LAMPIRAN 2**.
- 11 Ketua jabatan juga hendaklah mengesahkan bahawa setiap Anggota Perkhidmatan Awam yang dicalonkan adalah **BEBAS DARI SEBARANG TINDAKAN TATATERTIB** dengan mengisi **LAMPIRAN 3**.
- 12 Borang-borang pencalonan yang tidak lengkap atau yang diterima selepas tarikh tutup tidak akan dipertimbangkan.

GARIS PANDUAN PERMOHONAN BINTANG DAN PINGAT KEBESARAN NEGERI TERENGGANU

BIL	JENIS BINTANG / PINGAT	PANGGILAN RINGKAS	KELAYAKAN PENERIMA
1	DARJAH SERI SETIA SULTAN MIZAN ZAINAL ABIDIN TERENGGANU (S.S.M.Z.) <i>Panggilan kepada penerima Lelaki / Wanita - Dato' Seri</i> <i>Panggilan kepada isteri penerima - To' Puan Seri</i>	Dato' Seri	Mana-mana orang lelaki atau perempuan berumur 50 tahun ke atas yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.
2	DARJAH SERI PADUKA MAHKOTA TERENGGANU (S.P.M.T.) <i>Panggilan kepada penerima Lelaki / Wanita - Dato'</i> <i>Panggilan kepada isteri penerima - To' Puan</i>	Dato'	Mana-mana orang lelaki atau perempuan berumur 50 tahun ke atas yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.
3	DARJAH DATO' SETIA SULTAN MIZAN ZAINAL ABIDIN TERENGGANU (D.S.M.Z.) <i>Panggilan kepada penerima Lelaki / Wanita - Dato'</i> <i>Panggilan kepada isteri penerima - To' Puan</i>	Dato'	Mana-mana orang lelaki atau perempuan berumur 50 tahun ke atas yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.
4	DARJAH DATO' PADUKA MAHKOTA TERENGGANU (D.P.M.T.) <i>Panggilan kepada penerima Lelaki / Wanita - Dato'</i> <i>Panggilan kepada isteri penerima - To' Puan</i>	Dato'	Mana-mana orang lelaki atau perempuan berumur 50 tahun ke atas yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.
5	DARJAH SETIA SULTAN MIZAN ZAINAL ABIDIN TERENGGANU (S.M.Z.)	-	Mana-mana orang lelaki atau perempuan yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.
6	DARJAH SETIA MAHKOTA TERENGGANU (S.M.T.)	-	Mana-mana orang lelaki atau perempuan yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.

GARIS PANDUAN PERMOHONAN BINTANG DAN PINGAT KEBESARAN NEGERI TERENGGANU

BIL	JENIS BINTANG / PINGAT	PANGGILAN RINGKAS	KELAYAKAN PENERIMA
7	DARJAH AHLI SULTAN MIZAN ZAINAL ABIDIN TERENGGANU (A.M.Z.)	-	Mana-mana orang lelaki atau perempuan yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.
8	DARJAH AHLI MAHKOTA TERENGGANU (A.M.T.)	-	Mana-mana orang lelaki atau perempuan yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.
9	PINGAT JASA CEMERLANG (P.J.C.)	-	Orang yang bertaraf Pegawai Tinggi (Gred 41 ke atas) di dalam Perkhidmatan Awam atau orang-orang yang berkedudukan tinggi dalam masyarakat, yang telah melakukan dalam negeri terengganu suatu peranan yang merupakan perkhidmatan dan kelakuan cemerlang.
10	PINGAT JASA KEBAKTIAN (P.J.K.)	-	Orang-orang yang berumur 50 tahun ke atas yang telah melakukan jasa-jasa keberanian kepada Negeri selain daripada jasa keberanian handal. Yang seumpama itu disifatkan sebagai taat kepada jawatan, termasuk berjawatan dengan jasa-jasa yang terpuji dan pekerti yang baik.
11	PINGAT BINTANG LAMA BERJAWATAN (B.L.B.)	-	Orang-orang yang bertaraf Pegawai Tinggi (Gred 41 ke atas) di dalam Perkhidmatan Awam Negeri Terengganu yang telah berkhidmat selama 21 tahun dengan tidak putus-putus, yang baik pekerti dan rekod jawatannya bersih.
12	PINGAT LAMA BERJAWATAN (P.L.B.)	-	Orang-orang didalam Perkhidmatan Awam Negeri Terengganu yang dibawah daripada darjat Pegawai, yang telah berjawatan selama 21 tahun dengan tidak putus-putus, serta tidak mempunyai kesalahan dan mempunyai rekod jawatan yang bersih.

**SENARAI CALON-CALON BAGI PENGURNIAAN
BINTANG / PINGAT KEBESARAN NEGERI TERENGGANU DARUL IMAN
SEMPENA ULANG TAHUN HARI KEPUTERAAN K.D.Y.M.M. SULTAN TERENGGANU
TAHUN 2023**

BIL (Mengikut Merit)	NAMA CALON	NO. KAD PENGENALAN	JAWATAN	BINTANG / PINGAT YANG TELAH ADA SERTA TARIKH TERIMA	BINTANG / PINGAT YANG DICADANGKAN

PENGESAHAN TINDAKAN TATATERTIB

Saya dengan ini mengesahkan dan mengakui bahawa

(Nama dan jawatan calon)

adalah bebas dari sebarang tindakan tatatertib.

Tarikh: _____

Tandatangan dan cop
ketua jabatan